

#TLF2021

Transatlantic Leaders Forum

Media Kit

November 17th, 2021

Français

Nous sommes des experts de l'intermédiation business à l'international depuis 2014. Au sein de FrenchFounders il existe plusieurs parcours selon les enjeux et les besoins de chacun :

LeClub est le 1er Club Business dans le monde exclusivement dédié aux C-Levels, Top exécutifs, entrepreneurs et investisseurs francophones. Notre mission est de faciliter les échanges business entre nos membres grâce à notre propre technologie et nos Relationships managers (au nombre de 30 présents, dans le monde entier). Nos valeurs principales sont l'entraide, l'ouverture et la confiance. Au sein du Club, nous avons aussi développé des rendez-vous, des opportunités d'échanges entre profils de secteurs différents : Retail Club, SaaS Club, F&B Club,...) ou de fonctions (CFO Club, People&Culture Club etc...)

L'InvestorsClub + LeFonds permettent aux entrepreneurs qui ont des ambitions de croissances globales d'être accompagnés et soutenus par des fonds et toute une communauté de décideurs.

English

We are experts in international business intermediation since 2014. Within FrenchFounders there are several options depending on the challenges and needs of each person:

LeClub is the 1st Business Club in the world exclusively dedicated to French-speaking C-Levels, Top Executives, entrepreneurs and investors. Our mission is to facilitate business exchanges between our members thanks to our own technology and our Relationship Managers (30 in total), worldwide). Our main values are mutual aid, openness and trust. Within the Club, we have also developed opportunities for meetings and exchanges between profiles from different sectors: Retail Club, SaaS Club, F&B Club,...) or functions (CFO Club, People&Culture Club etc...)

InvestorsClub + **LeFonds** allow entrepreneurs with global growth ambitions to be accompanied and supported by funds and a whole community of decision-makers.

Français

LesTalents est une plateforme de recrutement dont l'objectif est de provoquer des rencontres entre les entreprises ayant des besoins en recrutement et des profils exceptionnels en quête de nouveaux challenges.

LesSummits ce sont des évènements en ligne, physiques ou hybrides avec des intervenants du monde entier qui partagent avec l'audience (leaders membres de LeClub, la communauté FrenchFounders au sens large) leurs expériences ou leurs visions.

Business Solutions : des solutions adaptées aux besoins des entreprises allant de la visibilité, notoriété jusqu'à la connexion business sur-mesure.

English

LesTalents is a recruitment platform that aims to bring together companies with recruitment needs and exceptional candidates looking for new challenges.

LesSummits are online, physical or hybrid events with participants from all over the world who share their experiences or visions with the audience (LeClub leaders, the wider FrenchFounders community).

Business Solutions: solutions tailored to the needs of companies, ranging from visibility and awareness to customized business connections.

Transatlantic Leaders Forum

Français

TLF - la conférence phare de l'écosystème francophone transatlantique. L'édition 2021 aura lieu le **17 novembre** prochain.

Le TLF est un événement co-organisé avec **BNP Paribas** et **La FrenchTech America** permettant de réunir des leaders européens et américains pour partager leur vision de l'innovation.

Les participants et les intervenants se rencontreront physiquement à **New York**, à **Paris** pour la diffusion d'une sélection de talks et de sessions de networking sur des thématiques phares, mais aussi dans le monde entier sous un format **digital**. Un **dîner exclusif** sera organisé à Paris pour les membres du LeClub by FrenchFounders.

De plus, pour 2021, nous avons décidé de mettre à nouveau les projecteurs sur les startups transatlantiques avec **Pitch @TLF** - la compétition de référence pour les startups qui souhaitent se développer aux États-Unis.

Les inscriptions sont ouvertes jusqu'au 17 novembre inclus :

<https://tlf.frenchfounders.com/>

English

TLF - the leading conference for the Transatlantic French-speaking ecosystem. The 2021 edition will take place on **November 17th**.

The TLF is an event co-organized with **BNP Paribas & La FrenchTech America** bringing together European and American leaders who share their vision of innovation.

After 3 years of success, the TLF conference is now moving to a new level in 2021 with an exclusive format. For this new edition, the event will be longer and hybrid in order to live a unique experience focused on innovation and transatlantic connections. Participants and speakers will meet physically in **New York**, in **Paris** for the broadcast of some selected talks & networking sessions on key topics, but also all around the world in a **digital** format. A **private dinner** will be held exclusively for LeClub by FrenchFounders members in Paris.

Also, for 2021 we have decided to turn the spotlights again on transatlantic startups with **Pitch @TLF** - the leading competitions for startups who wish to expand in the US.

Tickets are on sale until November 17th:

<https://tlf.frenchfounders.com/>

Réseaux sociaux - Social Network

Pour toutes vos publications sur les réseaux sociaux, merci de bien vouloir taguer **#FrenchFounders** et insérer les hashtags **#FrenchFounders** et **#TLF2021**

--

For all your publications on social networks, please tag FrenchFounders and insert the hashtags **#FrenchFounders** & **#TLF2021**



@FrenchFounders



@FrenchFounders



@FrenchFounders



@frenchfounders_inc

#FrenchFounders

#conference

#BusinessConference

#competition

#TLF2021

#entrepreneur

#investor

#corporate

Charte graphique - Graphic Charter

Orange #F7B74B

Pink #E44E96

Blue #093B59

Gradient #FF648C > #FF9444



TRANSATLANTIC
LEADERS FORUM
2021

Charte graphique - Graphic Charter

- November 17th, 2021 -

TRANSATLANTIC LEADERS FORUM

Book your ticket

www.tlf.frenchfounders.com

CONTACT

Léa Netter Borel, Project & Partnership
Director
lea@frenchfounders.com
+1 (415) 996-8941

Andriana Zgardan, Communications
Coordinator
andriana@frenchfounders.com
+33 (77) 733-3682